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CONCEPTBESLUITENLIJST van de openbare vergadering van de Gemeenteraad van de 
gemeente Heiloo op 6 februari 2017 
 

Voorzitter  : de heer T.J. Romeyn 
Griffier   :  mevrouw G.A. Beeksma 
Raadsleden :  de dames M.P.C. Beemsterboer (BMV), J.A.M. Kaan- 

            Brink, (CDA), C.W.M. Konijn (Heiloo-2000), E. Las van       
            Bennekom (VVD), E.E. Meriwani-van Waning (E.66) en G. Ris  
            (PvdA).  

De heren M.T. Brouwer de Koning (CDA), W.A. Gomes NCPN),  
E.M.I. ten Hacken (VVD), H. van Halem (D66), I.T. Hemminga  
(PvdA), H. Hiemstra (CDA), A.M. Hopman (D66), R.J.W. Levie  
(Heiloo-2000), M. de Moel (BMV), R.P. van Splunteren  
(VVD) en T.A.P.H. Valkering (BMV). 

Afwezig m.k.  : de heren C.M. de Boer (Heiloo-2000) en H. Bergmans. 
 

01. Opening 

Hartelijk welkom aan de leden van de raad, college, de belangstellenden op de tribune, 
luisteraars van Beat FM en de pers. 
 

02. Mondelinge mededelingen 

 Er is door fracties verzocht om een andere indeling van de raadzaal. De voorlopige 
nieuwe indeling van de raadzaal is – na overleg in het weekend - vooraf aan de 
vergadering op gelijke wijze en gelijktijdig (per mail) aan de fractievoorzitters voorgelegd. 
Hier zijn geen reacties op gekomen. De heer Gomes interrumpeert en geeft aan het niet 
eens te zijn met de nieuwe raadzaalindeling en dat hij gebeld had willen worden. De 
voorzitter zegt toe dat er nog eens naar de indeling zal worden gekeken om te kijken wat 
de meest wenselijke opstelling is.  

 Er is een nieuwe geluidsinstallatie. 

 De heren Bergmans en De Boer zijn met kennisgeving afwezig.  

 De heer Bergmans heeft een brief aan de raad gestuurd waarin hij zijn raadlidmaatschap 
opzegt per 6 maart a.s. Deze brief is afgelopen vrijdag via het weekbericht aan de raad 
gestuurd. De procedure voor de opvolging van de heer Bergmans is in gang gezet. De 
heer Bergmans zal tijdens de vergadering op 6 maart afscheid nemen.  

 Drie leden van de fractie van H-2000 zijn een eigen fractie zijn begonnen. Dat hebben zij 
dit weekend schriftelijk laten weten aan de voorzitter. Het betreft de raadsleden Tijmen 
Valkering, Matthijs de Moel en Mieke Beemsterboer. Er is nog geen definitieve naam 
voor de fractie maar de voorlopige werktitel zal fractie Beemsterboer, De Moel en 
Valkering zijn (BMV). 
De heer Valkering heeft het woord gevraagd na de agendavaststelling. Ook zal mevrouw 
Konijn een mededeling doen bij dit punt.  

 Het lijkt de voorzitter aannemelijk en logisch dat de raad vandaag ruimte op de agenda 
wenst voor een debat over de politieke ontwikkelingen. Dat is bevestigd door de heer 
Van Halem die daar gisteren al een verzoek over heeft ingediend.  
Bij de agendavaststelling zal hij daar een voorstel over doen aan de raad.  

 Aangaande bezetting van de functies in de fracties: Voor H-2000 zal Corrie Konijn 

fractievoorzitter zijn. Voor de fractie Beemsterboer, De Moel, Valkering (BMV) zal Tijmen 

Valkering fractievoorzitter zijn. 

 Mededeling de heer Valkering: Met Mieke Beemsterboer en Matthijs de Moel is besloten 

een nieuwe lokale partij op te richten met de voorlopige werknaam fractie BMV. Er was 
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teveel frictie in de fractie van H-2000. Het ging daarbij niet om de politieke koers maar 

om de persoonlijke verhoudingen, die niet werkbaar meer waren. Heeft zich meer dan 35 

jaar ingezet en de beslissing is dan ook met pijn in het hart genomen. Benadrukt met de 

fractie BMW continuïteit te willen geven aan het collegeprogramma, dus de coalitie te 

willen blijven steunen en kritisch volgen. 

 Mededeling mevrouw Konijn: Betreurt het dat de fractie van H-2000 uiteen is gevallen. Bij 

de aanvang van deze periode  was er een sterke wil om voltallig te eindigen in 2018. Dit 

is helaas niet gelukt. De oorzaak van de breuk is niet gelegen in inhoudelijke punten, 

maar meer in werkwijze, werkhouding en communicatie. Zij dankt de heer Valkering voor 

zijn jarenlange inzet. Op 6 maart a.s. zullen de raad en de fractie afscheid nemen van de 

heer Dick Bergmans. Dan zal zij daarover spreken.  

Tevens refereert zij aan een artikel in het NHD van vandaag. In dit artikel wordt 

gesproken over de ziekte van de heer De Boer. Zij geeft aan dat de berichtgeving niet 

juist is, maar volgens haar vooral ongepast is. Tenslotte geeft ze aan dat de gesprekken 

over de commissiebezetting nog lopen.  

 

03.a. Vaststellen van de agenda 

 Het debat over de politieke ontwikkelingen in de raad van Heiloo wordt als punt 3a1 

geagendeerd. 

 Bij punt 3a2 wordt de nieuwe bezetting van de raadscommissies aan u voorgelegd. 

 Door de fracties van de VVD, Heiloo-2000 en het CDA is een motie ingediend bij 

agendapunt 13 Programmabegroting GR Werkorganisatie BUCH (hamerstuk), met het 

onderwerp Grip op de BUCH. Dit wordt agendapunt 14. 

 Door de fractie van de NCPN is ook een motie ingediend over de BUCH werkorganisatie, 

externe inhuur, wordt agendapunt 15. 

 Door de fractie van de NCPN is een motie ingediend, naar aanleiding van de ingekomen 

stukken (nr 4. Boekelermeer)  met het onderwerp openstelling Middenweg Boekelermeer. 

Deze motie wordt als agendapunt 16 geagendeerd. 

 Door de fractie van de PvdA is een motie vreemd aan de agenda met het onderwerp 

opstellen Nota Cultuurhistorie. Deze motie wordt als agendapunt 17 geagendeerd. 

 Door de fractie van D66 is een motie vreemd aan de agenda ingediend met het 

onderwerp Monument hout- en boomwallen. Deze motie wordt als agendapunt 18 

geagendeerd. 

 Sluiting wordt punt 19. 

De raad gaat akkoord met de agenda zoals nu voorgesteld. 

 

03a.1 Debat over de politieke ontwikkelingen (ingelast)  

Eerst wordt het woord gegeven aan de fracties van BMV en H-2000; beide fracties geven 

aan, hier na de gedane mededelingen, vooraf geen behoefte meer aan te hebben. 

Vervolgens krijgen de fracties in volgorde van grootte het woord. 

Hoofdlijnen: 

 De VVD vindt het een betreurenswaardige situatie maar beschouwt het wel als een 

interne kwestie. Beide partijen hebben aangegeven dat ze de koers van de coalitie 

blijven volgen. Op basis daarvan constateert de VVD dat het meer aan persoonlijke 

verhoudingen ligt dan aan de politieke koers. Heeft gehoord dat de fracties achter het 

coalitieakkoord blijven staan.  
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Beide groepen hebben dus het welzijn van Heiloo voor ogen. Wenst de fracties succes 

bij het halen van de doelstellingen. Stelt voor om op langere termijn het RvO aan te 

passen waardoor nieuwe tussentijdse groeperingen niet meer automatisch kunnen 

rekenen op dezelfde faciliteiten als de zittende fracties. (voor volgende raadsperiode). 

 Het CDA beschouwt dit als een interne kwestie. Betreurt dat de persoonlijke 

verhoudingen de overhand hebben gekregen. Heeft respect voor het besluit van de heer 

Bergmans om zijn raadszetel op te geven. Er ligt nu een prima coalitieakkoord met een 

paar recente aanvullingen, dat nog door beide fracties wordt onderschreven. Prima 

suggestie om op termijn het Reglement van Orde aan te passen.  

 D66 vindt het besluit van Dick Bergmans spijtig, maar heeft respect  voor het feit dat hij 

zijn zetel teruggeeft. H-2000 kon eerder makkelijk een meerderheid krijgen, zelfs met 

niet-coalitiefracties. Voorziet problemen in de coalitie en stelt dat er nu een minderheids-

coalitie is. Vraagt of BMV nu een soort aanhangsel van Heiloo-2000 wordt als de 

afsplitsing op persoonlijke gronden is gebeurd. Vraagt of er geen verschillen tussen beide 

partijen zijn. Beschouwt het college in feite als demissionair. Vraagt zich af welke 

gevolgen dit heeft voor de samenstelling van het college en voor het coalitieakkoord. 

 De PvdA vindt dat het college instabieler is geworden. Het college is afhankelijk 

geworden van gedoogsteun. Vindt dat het coalitieakkoord “Samen krachtig verder” 

eerder lijkt op “Samen kreupel verder”. Wil van Heiloo-2000 weten hoe ze zich de zaken 

straks voorstellen. Hoort dat de VVD en het CDA de situatie bagatelliseren maar vindt de 

situatie een stuk ernstiger. 

 De NCPN wil een toelichting op de breuk. Vraagt of Heiloo-2000 de raadzetel die de heer 

De Boer met zijn overstap van de NCPN naar Heiloo-2000 heeft meegenomen, nu weer 

aan de NCPN teruggeeft. Verbinding en compassie ontbreken.  

 E.66 noemt dit een ongelukkige situatie voor Heiloo en vraagt of de twee verschillende 

afdelingen het coalitieprogramma nog kunnen steunen. Steunt het idee over het RvO.  

 De heer Valkering geeft een reactie op de vragen. Zegt dat de fractie geen kandidaat-

wethouder heeft klaarstaan. Zal het coalitieprogramma en de wethouder van de Heiloo-

2000 steunen. Het is geen overgangssituatie, de partij zal volgend jaar aan de 

gemeenteraadsverkiezingen meedoen. Er zijn wel verschillen tussen de fractie van 

Heiloo-2000 zoals in het verleden de Westerweg een punt van verschil is geweest. De 

fractie zal kritisch naar de onderwerpen kijken. Het coalitieprogramma blijft leidend.  

 D66 vindt het vreemd dat als er geen inhoudelijke verschillen zijn de fractie zich heeft 

afgesplitst. 

 Mevrouw Konijn reageert en zegt dat het wat Heiloo-2000 betreft niet op inhoudelijke 

gronden is geweest maar dat de werkwijze, de werkhouding en de communicatie punten 

van verschil zijn. 

 De PvdA vraagt waarom niet is gekozen voor het teruggeven van de raadzetel. 

 De VVD stelt de bijdrage van D66 op prijs, dit hoort tenslotte bij de rol van een 

oppositiepartij maar stelt vast dat er geen reden voor ongerustheid is.  

 CDA stelt het op prijs dat dit debat in de openheid gevoerd wordt. Zegt dat het in 

sommige gemeenten voorkomt dat één wethouder wel door drie fracties gesteund wordt.  

 De vz zegt dat de raad zijn controlerende taak gewoon uit kan blijven oefenen en dat het 

college met voorstellen zal blijven komen. De vraag over aannemen benoeming in de raad  

is uitgezet bij de volgende persoon op de kieslijst van H-2000. Stelt voor om in de volgende 

vergadering van de fractievoorzitters alvast naar de aanpassing in het RvO te kijken.  
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 Op de vraag of het college demissionair is zegt de vz dat de coalitie getalsmatig nog steeds 

op een meerderheid in de raad kan bogen.  

 Het complete debat is af te luisteren via de geluidsnotulen. 

 

03a.2 Bezetting commissies (ingelast)  
Voor de commissies doet de fractie van BMV de volgende voordracht:  

 Commissie MZ  - Vast lid te benoemen mevrouw Beemsterboer en als plaatsvervanger 

de heer De Moel  

 Commissie BZ   - Vast lid te benoemen de heer De Moel en als plaatsvervanger de heer 

Valkering  

 Commissie OR  - Vast lid te benoemen de heer Valkering en als plaatsvervanger 

mevrouw Beemsterboer 
 
Voor de commissies doet de fractie van Heiloo-2000 de volgende voordracht:  
- Voor de commissie MZ doet de fractie van H2000 de voordracht om de heer Levie te 
benoemen als vast lid. 
De rest van de functies blijven voorlopig zoals ze nu zijn en krijgen definitief hun beslag in de 
raad van 6 maart.  

 

De raad gaat hiermee akkoord. 

 

03.b. Kennisnemen van Lange Termijn Agenda 

De LTA is akkoord. 

03.c. Vaststellen overzicht ingediende moties 

De raad stelt het overzicht vast met inachtneming van het voorstel 5 moties als afgehandeld 
te beschouwen en af te voeren van de lijst. 

03.d. Vaststellen van de besluitenlijst raadsvergadering d.d. 12 december 2016 
Geen opmerkingen. Akkoord. 

03.d. Vaststellen van de besluitenlijst raadsvergadering d.d. 15 december 2016 
De besluitenlijst wordt vastgesteld.   

03.e. Opheffen geheimhouding stukken aanbesteding accountant raadsbesluit d.d. 3 
oktober 2016  
De raad besluit: 
De geheimhouding inzake de aanbesteding voor accountancydiensten, voor de gemeenten 
Bergen, Uitgeest, Castricum en Heiloo en de Werkorganisatie BUCH, bekrachtigd door de  
gemeenteraad van Heiloo op 3 oktober 2016, op te heffen van: 
 
1) De inhoud van de navolgende stukken:  

- Raadsvoorstel opleggen geheimhouding aanbesteding accountant ; 
- Raadsvoorstel voornemen tot gunning aanbesteding accountant ; 
- Offerte IPA-Acon accountants deel 1 t/m 6 en prijsinvulformulier; 
- Offerte BDO Accountants deel 1 t/m 5 en prijsinvulformulier en 
- Beoordeling aanbesteding accountant. 

2) Hetgeen hierover is behandeld tijdens de besloten vergadering op 3 oktober 2016. 
 
Unaniem aangenomen 
 

04. Inspreekrecht 
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Er zijn geen insprekers vanavond. 
 

05. Inventarisatie van sprekers over hamerstukken 

 D66 heeft een stemverklaring aangekondigd bij agendapunt 10, aanwending van de 
NUON gelden.  

 Heiloo-2000 heeft stemverklaring aangekondigd bij agendapunt 12, APV Heiloo 2017 

 PvdA heeft stemverklaring aangekondigd bij agendapunt 13, Programmabegroting van 
de GR Werkorganisatie De BUCH. 

 

06.a. Ingekomen stukken 

De VVD kondigt een bespreeknotitie in de commissie OR aan over de brief van de heer 
Veldt met het onderwerp bedrijventerrein Boekelermeer. 
Verder akkoord. 

06.b. Behandelde en verzonden stukken 

Akkoord. 

06.c. Lijst van ingekomen stukken ter kennisname aan de raad  

Akkoord. 

 

HAMERSTUKKEN 

 

07. Verordening Elektronische kennisgeving  
De raad besluit: 

1. de verordening elektronische kennisgeving Heiloo vast te stellen. 

 
Unaniem aangenomen 

 

08. Verlenging beleidsplan integrale schuldhulpverlening gemeente Heiloo 2012-2016 
De raad besluit: 
1. het huidige beleidsplan integrale schuldhulpverlening gemeente Heiloo 2012-2016 met 
terugwerkende kracht per 1 juli 2016 te verlengen tot uiterlijk 31 december 2017, dan wel tot 
het moment waarop uw raad het beleidsplan schuldhulpverlening 2017-2020 vaststelt. 
 
Unaniem aangenomen 

 

09. Verordening Cliëntenparticipatie Wet sociale werkvoorziening gemeente Heiloo 
De raad besluit: 
1. De verordening Cliëntenparticipatie Wet sociale werkvoorziening gemeente Heiloo vast te 
    stellen. 
2. De verordening wachtlijstbeheer sociale werkvoorziening vastgesteld op 6 juli 2009 met  
    terugwerkende kracht tot en met 1 januari 2015 in te trekken. 

 

Unaniem aangenomen 

 

10. Aanwending gereserveerde NUON-gelden 
De raad besluit: 
1. In te stemmen met het uit de €180.000 aan NUON-gelden, die zijn gereserveerd voor een 
meer concrete uitwerking, het bedrag van €37.300 te besteden voor: 
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a. Onderzoekswerk naar mogelijkheden voor het realiseren van grootschalige energie-
opwekking; 
b. Een vervolgonderzoek naar de energiestructuur van Zandzoom;  
c. De inleg voor het lidmaatschap van DECRA. Hiermee wordt €22.500 direct revolverend 
ingezet. 
2. In te stemmen met het opnemen van de financiële consequenties in de eerste financiële 
rapportage.  
 
Stemverklaring D66: Fractie is voor het voorstel, maar neemt aan dat de resultaten die 
voortvloeien uit het onderzoek, zodanig vroeg gerealiseerd worden, dat ze meegenomen 
worden bij de verdere uitwerking van Zandzoom. 
 
Aangenomen met de stem van de NCPN tegen.  

 

11. Controleprotocol voor de accountantscontrole jaarrekening 2016  
De raad besluit: 

1. Het controleprotocol voor de accountantscontrole jaarrekening 2016 inclusief 

normenkader 2016 vast te stellen. 

2. Het controleprotocol voor de accountantscontrole jaarrekening 2016 inclusief 

normenkader 2016 aan te bieden aan de accountant. 
 
 Unaniem aangenomen 

 

12 APV Heiloo 2017  
De raad besluit: 

1. Algemene Plaatselijke Verordening Heiloo 2017 vast te stellen en op de gebruikelijke 

wijze te publiceren. 
 
Stemverklaring Heiloo: Wil verklaring afleggen naar aanleiding van het feit dat het college het 
advies van de politie over kraaiende hanen en blaffende honden naast zich neerlegt . Er is 
geen buurtbemiddeling in Heiloo en Heiloo-2000 vraagt aan het college buurtbemiddeling op 
te zetten bijvoorbeeld in samenwerking met de gebiedsregisseur. 
 
Unaniem aangenomen 

 

13. Programmabegroting van de GR Werkorganisatie De BUCH 2017/2018 t/m 2021 
De raad besluit: 

1. Kennis te nemen van de concept programmabegroting 2017 / 2018 van de 
gemeenschappelijke regeling Werkorganisatie BUCH; 

2. Een positieve zienswijze af te geven ten aanzien van de concept 
programmabegroting 2017 / 2018. 

 
Stemverklaring PvdA: PvdA geeft geen positieve zienswijze af op de begroting. De begroting 
is ondermaats en de risico-invulling is onvoldoende.  
 
Voorstel is aangenomen met de stemmen van de NCPN en de PvdA tegen.  

 

BESPREEKSTUKKEN 
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14. Motie VVD, CDA, Heiloo-2000 Programmabegroting van de GR Werkorganisatie De 
BUCH (aangenomen)  
Gehoord de beraadslagingen 
Constaterende dat 
* het bestuur van de werkorganisatie BUCH om praktische redenen de ontwerpbegrotingen voor de 
jaren 2017 en 2018  in één document aan de gemeenteraden heeft aangeboden; 
* de begroting 2018 uitgaande van de Wet Gemeenschappelijke Regelingen nu voortijdig aan de 
raden is aangeboden, waarbij de raden in de gelegenheid worden gesteld om hun zienswijzen in te 
dienen; 
 
Overwegende dat 
* tijdens de bijeenkomst in Castricum op 11 januari jl. door zowel bestuur als directie van de 
werkorganisatie  BUCH herhaaldelijk is aangegeven en bevestigd dat de werkorganisatie nog in 
ontwikkeling is en dat nog niet alle projecten zijn opgestart; 
* in de programmabegrotingen 2017 en 2018 bij verschillende onderdelen is aangegeven dat de 
doelen die de werkorganisatie wil bereiken, nog niet SMART zijn geformuleerd; 
* de risico’s zoals opgenomen in de paragraaf weerstandsvermogen en risicobeheersing het 
noodzakelijk maken om bij een organisatie in ontwikkeling “de vinger aan de pols” te houden; 
 
De raad verzoekt het college om ervoor zorg te dragen 
* dat het bestuur van de werkorganisatie BUCH actief en regelmatig (minimaal 2x per jaar) de 
gemeenteraden over de voortgang van de projecten informeert; 
* dat dit zodanig wordt ingericht dat dit samenvalt met de P&C cyclus van de BUCH, dus in combinatie 
met de voortgangsrapportages in april en september; 
* dat het bestuur van de werkorganisatie BUCH de mogelijke financiële consequenties voor 2017, 
2018 en eventuele jaren daarna in beeld brengt, waarbij de besluitvorming per jaar afzonderlijk door 
de respectievelijke colleges aan de gemeenteraden dient te worden voorgelegd; 
* dat de wijze van informeren en rapporteren zal worden afgestemd met de werkgroep financiën in 
BUCH-verband. 
 

Unaniem aangenomen. 
De NCPN laat hierbij aantekenen tegen de BUCH te zijn. 

 

14. Motie NCPN over externe inhuur bij het onderwerp Programmabegroting van de 
GR Werkorganisatie De BUCH (verworpen)  
  
Constaterende dat  

 de gemeente Heiloo voor diverse grote projecten (Aansluiting A9, Zandzoom, etc) externe 
medewerkers/managers inhuurt,  

 meerdere van deze medewerkers/managers een beloning ontvangen die op jaarbasis, uitgaande 
van een volledige werkweek van 38 uur, uitkomt op een bedrag van ruim € 200.000,-,  

 bij deze grote projecten sprake is van toenemende kosten cq. verliezen en dat daarom in 2016 
een bedrag van € 525.500 is toegevoegd aan de Bestemmingsreserve Grote Projecten,  

 
En voorts dat:  

 in 2013 de Wet Normering Topinkomens van kracht is geworden,  

 deze Wet tot doel heeft om bovenmatige beloningen en ontslagvergoedingen bij instellingen in de 
(semi) publieke sector tegen te gaan,  

 deze Wet daarom het inkomen van topfunctionarissen in de (semi) publieke sector limiteert tot 
maximaal 100% van het ministersalaris,  

 dit voor 2017 neerkomt op € 181.000 (dit is inclusief vakantie-uitkering, eindejaarsuitkering, 
pensioenbijdrage en belaste onkosten, zoals een belaste reiskostenvergoeding,  

 deze wet ook geldt voor de gemeente Heiloo,  
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 Overwegende dat  

 het college op eerdere vragen van de NCPN heeft aangegeven dat de contracten van de 
betreffende externe medewerkers/managers zouden eindigen per 1 januari 2017, in verband met 
de nieuwe werkorganisatie BUCH,  

 het bezuinigen op de personeelskosten juist éen van de belangrijkste redenen is geweest voor het 
realiseren van de werkorganisatie BUCH,  

 
De raad,  
verzoekt het college:  

 zich te houden aan de Wet Normering Topinkomens,  

 de lopende contracten bij de eerste de beste gelegenheid (zoals verlenging) in lijn te brengen met 
de Wet Normering Topinkomens.  

 uitsluitend nieuwe contracten af te sluiten die voldoen aan de Wet Normering Topinkomens.  
 

Verworpen. 
Voor : PvdA, D66 en de NCPN (5) 
Tegen : VVD, CDA, H2000, BMV, E.66 (12) 

 

15. Motie NCPN vreemd aan de agenda: Openstelling Middenweg Boekelermeer 
(aangehouden)  
 Constaterende dat  

 er tot op heden geen actueel en integraal en met de bewoners afgestemd Verkeersplan Heiloo is,  

 er tot op heden geen actueel Verkeersmodel is dat aan dit Verkeersplan ten grondslag zou 
moeten liggen,  

 er mogelijk pas medio april 2017 een geactualiseerd Verkeersmodel beschikbaar is,  

 er diverse belangrijke nieuwe ontwikkelingen zijn (schrappen helft bedrijventerrein Boekelermeer 
Alkmaar) die vervolgens nog met het geactualiseerde Verkeersmodel moeten worden 
doorgerekend,  

 
En voorts dat:  

 er verzoeken zijn om de Middenweg Boekelermeer vervroegd open te stellen,  

 de gemeente Heiloo op dit moment al een aantal grote verkeersproblemen heeft ( Stationsweg, 
Kanaalweg, Kerkelaan, etc) ,  

 hiervoor tot op heden nog geen adequate oplossing is gevonden,  

 diverse bewonersgroepen het college vragen om éérst te komen met een adequate oplossing 
voor deze huidige verkeersproblemen alvorens ingrijpende besluiten en (verkeers)maatregelen te 
nemen, zoals het open stellen van de Middenweg,  

 er ook vanuit de buurgemeenten (brief Dhr. Veldt; zie ingekomen stukken) verzoeken zijn om de 
Middenweg nu niet open te stellen.  

 
Overwegende dat  

 niemand op dit moment de verkeerseffecten van de openstelling van de Middenweg kent, of deze 
nu vervroegd vóór of (zoals afgesproken) ná de aansluiting A9 bij Heiloo plaats vindt.  

 derhalve niemand op dit moment de juiste (verkeers)maatregelen kent om eventuele negatieve 
verkeerseffecten van de openstelling op enig moment van de Middenweg te beperken en/of te 
voorkomen.  

 
De raad,  
verzoekt het college:  

 éérst te komen met een actueel Verkeersmodel,  

 vervolgens te komen met een hierop gebaseerd actueel, integraal en met de bewoners afgestemd 
Verkeersplan Heiloo dat een adequate oplossing biedt voor de huidige verkeersproblemen in 
Heiloo,  
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 geen ingrijpende besluiten of (verkeers)maatregelen te nemen, zoals het open stellen van de 
Middenweg, zolang de hiermee verband houdende effecten en te nemen (verkeers)maatregelen 
in diverse scenario’s nog niet zijn doorgerekend in het geactualiseerde verkeersmodel. 

 

De motie wordt aangehouden met het oog op de behandeling van de aangekondigde 
bespreeknotitie van de VVD in de commissie OR in maart over de ingekomen brief van 
de heer Veldt met het onderwerp bedrijventerrein Boekelermeer. 

 

16. Motie PvdA vreemd aan de agenda: opstellen Nota Cultuurhistorie 2018 – 2022 
(Verworpen)  
 
Constaterende dat: 

 Er momenteel geen vervolg op de Nota Cultuurhistorie 2011-2014 is; 

 De meest recente monitor, de eerste veldinventarisatie kleine landschapselementen in 

 Heiloo opgesteld door het Landschap Noord-Holland, uit 2009 is; 

 Heiloo de komende jaren de Zandzoom verder wil ontwikkelen; 

 Door zowel de Historische Vereniging Oud Heiloo als de Stichting Regionale Archeologie 
Baduhenna, is gewezen het cultuurhistorisch belang van de Houtwallen. Deze stammen uit 
de Karolingische en Merovingische tijd, ergo de 7e en 8e eeuw na Christus; 

 ln maart 2012, ernstige schade is aangebracht aan de historische houtwallen tussen de 
Hoogeweg en de Spanjaardslaan; 

 Eind 2016 opnieuw veel commotie is ontstaan over het verwijderen van een deel van de 
houtwal; 

 Het college op beantwoording van vragen uit de raad op 16 januari jl. inzake de verwijdering 
van de houtwal aan de Oosterzijweg heeft aangeven, dat er alleen een intern document is 
aangaande de cultuurhistorische landschapselementen en hieraan geen verdere status is 
gegeven; 

 
Concluderende dat: 

 Het van groot belang is om zorgvuldig met de Heilooër cultuurhistorie om te gaan; 

 Er geen recente Nota Cultuurhistorie is; 

 Er moet worden voorkomen dat er opnieuw onnodige schade kan ontstaan aan de 

 cultuurhistorische landschapselementen in Heiloo. 
 
Verzoekt het college: 
een Nota Cultuurhistorie 2418-2022 voor Heiloo op te laten stellen, deze uiterlijk voor 2018 ter 
goedkeuring de Raad aan te bieden en de kosten te dekken uit de grondexploitatie Zandzoom. 
Vooruitlopend op deze nota, in het bestemmingsplan Zandzoom adequate bepalingen op te nemen 
opdat onnodige schade aan het cultuurhistorisch landschap wordt voorkomen en gaat over tot de orde 
van de dag. 
 

Verworpen. 
Voor :  PvdA, D66 en de NCPN (5) 
Tegen : VVD, CDA, H2000, BMV, E.66 (12) 

 

17. Motie D66 vreemd aan de agenda: monument hout- en boomwal 
(aangehouden)  
 
Gehoord de beraadslagingen, 
- Bij de aanleg van Oosterzand de houtwal aan de Oosterzij voor ongeveer voor twee derde is 

verwijderd; 
- aanvankelijk op vragen werd geantwoord dat dit nodig was in verband met de plaatsing van een 

transformatorhuisje; 
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- het college in de Commissie OR van 18 januari jl. betreurde dat er te veel van de houtwal is 
weggehaald en daaraan toevoegde dat veel houtwallen niet van de gemeente zijn, of niet door de 
gemeente worden onderhouden, of niet op de grond van de gemeente staan; 

- het college in diezelfde commissievergadering er aan toevoegde dat dat we moeten zorgen voor 
aandacht voor houtwallen met een historie. 

 
- Bij herhaling (2009, 2012 en nu) ondanks eerdere toezeggingen vernietiging van houtwallen heeft 

plaatsgevonden; 
- eeuwenoude houtwallen een bijzondere en waardevolle ecologische waarde hebben door het 

ontstane microklimaat; 
- herstel van een vernietigde houtwal niet het historische karakter en de ecologische waarde 

daarvan terugbrengt;  
- gezien de ervaringen in het verleden het noodzakelijk is de resterende cultuurhistorische 

monumenten als houtwallen, hagen en dergelijke op een gegarandeerde wijze te beschermen; 
- het college weliswaar heeft toegezegd daarop terug te komen hoe aanvullend beleid verankerd 

kan worden in bestemmingsplannen; 
- echter enkel beleidsuitspraken daarover niet afdoende zijn en het in bestemmingsplannen 

opnemen op korte termijn geen effect zal hebben, zolang niet alle, dus ook de bestaande 
bestemmingsplannen zijn aangepast; 

- In 2011 een memo aan de raad is gestuurd met een inventarisatie van de landschapselementen, 
gebaseerd op het project Stroomlijn dat ongeveer 2000 objecten bevat. 

 
De raad verzoekt het college:  
1. Zo nodig de inventarisatie van landschapselementen, met name die van de cultuurhistorische 

elementen als houtwallen en houtsingels in Heiloo, te actualiseren. 
2. De raad een voorstel voor te leggen om de genoemde cultuurhistorische elementen als Heilooër 

monument te verklaren, vergezeld met het advies van de Heilooër monumentencommissie. 
3. Indien de raad met het hierboven genoemde punt 2 instemt de genoemde cultuurhistorische 

elementen in Heiloo in het register Gemeentelijke Monumenten Heiloo op te nemen.  
4. Punt 3 te effectueren voordat met betrekking tot de Zandzoom onomkeerbare besluiten op het 

gebied van cultuurhistorische elementen worden genomen. 

 
Aangehouden in afwachting van de voorstellen van het college die binnen drie 
maanden aan de commissie OR zullen worden aangeboden. 

 

18.  Sluiting 22:15 uur 

 
 
Aldus vastgesteld door de raad van de gemeente Heiloo in de openbare raadsvergadering 
van maandag 6 maart 2017. 
 
 
Mevrouw G.A. Beeksma  De heer T.J. Romeyn 
griffier     voorzitter 
 
 
 
Van deze vergadering is een geluidsverslag gemaakt. Dit verslag is na ongeveer 10 
werkdagen te beluisteren via de website www.heiloo.nl /iBabs bij de desbetreffende 
vergaderdatum. U kunt dit verslag doorzoeken op agendapunt en (daarbinnen) ook per 
spreker. 
 
Voor meer informatie over de besluitenlijst kunt u terecht bij de griffie van de raad van de 
gemeente Heiloo: telefoonnummer 072-535 67 92 of griffie@heiloo.nl. 

http://www.heiloo.nl/

